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Dnes je práve "0x10" deň, od inštalácie serveru mikroZONE (23.07.2009 18:53). Následne prebiehalo dolaďovanie a testovanie.
Tento týždeň v pondelok, bol oficiálne spustený do prevádzky.     Dolaďovanie a testovanie prebieha ďalej......
Ovšem už nie prioritne.

Momentálne sa snažíme sústrediť na obsahovú stránku serveru. (Teda Dali2 ešte dáva dokopy nový HW servera....)

Plán (teda pre začiatok) je jednoduchý:
- každý deň prinášať najčerstvejšie novinky zo sveta súčiastok, programovania a oblastí s týmto súvisiacich
- minimálne raz za týždeň zverejniť praktickú konštrukciu s MCU, PLD, alebo iným programovateľným jadrom
- hľadať odpovede na nezodpovedané otázky v diskusnom fóre (pomocná ruka pre začínajúcich programátorov).

Nerád zverejňujem vízie do budúcnosti, alebo pripravované veci.
Nie je nič jednoduchšie ako sľubovať (tu ma napadá heslo môjho známeho: nikto nemôže spraviť to, čo ja môžem sľúbiť).
Veď, poučme sa z histórie.....
Tak to spravíme inak. Ak bude niečo na 99% isté, dozviete sa to. Nech už ide o obsah servera, funkcionalitu alebo iné.....

Ale aby ste vedeli aspoň v hrubých náznakoch čo môžete očakávať , tak skúsim (prosím nenadávajte mi ak niečo
nevyjde...) :

- prebieha komunikácia so zahraničným printovým médiom, o spolupráci. Na začiatok zdieľanie článkov s konštrukciami.
- taktiež obnovujem komunikáciu z univerzitou z amerického kontinentu, ohľadom zverejňovania prác študentov z ich učebného
kurzu.
- pomaly sa dokopávam k písaniu názorného kurzu (step-by-step) o začatí programovaní (zatial mám 3 kapitoly)
- plánujeme spojazdniť knižnicu schém a zdrojových kódov
- po nasadení nového HW na server, spojazdniť opäť chat
- a samozrejme jednám s komerčnými firmami o sponzorovaní súťaží.....

mikroZONE sa bude snažiť byť miestom, kde si nájdete to čo potrebujete, to čo Vás zaujíma a miestom, kde si pokecáte s členmi
s     podobným zameraním....

Preto sa na jeho budovaní zúčastňujete aj Vy.
Či už "pasívnou formou" - už iba Vaša návšteva na stránkach dvíha štatistiky, ktoré v konečnom dôsledku budú mať nemalý vplyv
pri komunikácii so sponzormi.
Alebo "aktívnou formou" - v minimálnej miere to je zaslanie odpovede na otázku do diskusného fóra, alebo ohlásenie chyby na
stránkach/príspevku, alebo námet na článok či vylepšenie funkcionality     serveru.
Aktívna forma môže prechádzať dokonca až do aktívnejšej (priam rádioaktívnej

), a to priamym zasielaním materiálov na
zverejnenie: noviniek, alebo článkov.
Prvé lastovičky sú Jaromír, ktorý mi priam vyrazil dych s rozsahom jeho pripravovaných príspevkov (diskusia "Čo si na Vás
chystám"),
a samozrejme aj Váš nový redaktor: Kiwwicek, ktorý samostatne zasiela novinky a pomáha pri     preklade článkov.

Tak dúfam, že pasívni členovia sa stanú aktívni, a aktívni členovia sa nestanú pasívni.     

A ešte na záver:
počas procesu inštalácie a počas testovacej prevádzky som bol prekvapený, v akej miere ste boli ochotný reportovať nájdené
chyby.
Ďakujem hlavne Jaromírovi a Kiwwicekovi za trpezlivosť pri ich opätovnom testovaní po opravách.
Aj naďalej sa nikto nebojte ohlasovať chyby a smelo do toho. Privítame každú spoluprácu. (POZOR! Oznámenie o chybe,
nepovažujeme za kritiku, ale za prínos!)

EdizonTN    
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